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43 Privatisering av LSS-boende  

Att genomföra en privatisering av utpekade LSS-boende på de lösa grunder som man har presenterat 

i underlaget är under all kritik. Vi förstår att styret önskar en högre andel privata utövare men att 

genomföra detta på bekostnad av redan befintlig verksamhet är inte rimligt.  

Vi vill också påminna om Lomma kommun och deras dyrköpta insikter om att den privata 

verksamheten inte var den bästa. Där har ett borgerligt styre valt att gå ifrån principen om 

privatisering och nu åter igen börjat bygga upp sin verksamhet i kommunal regi. 

Vi reserverar oss till förmån för vårt avslagsyrkande av både ärendet och tilläggsyrkandet från C. 

Socialdemokratiska gruppen i Kommunfullmäktige 


